

【指导单位】

国际手风琴联盟 Confédération Internationale des Accordéonistes

【主办单位】

上海音乐家协会 中共上海市长宁区委宣传部 上海市长宁区文化和旅游局 上海市长宁区文学艺术界联合会

【承办单位】

上海市长宁区文化和旅游管理事务中心 上海音乐家协会手风琴专业委员会 上海长宁文化艺术中心

【协办单位】

上生·新所

05.50 Bit 19:15

上生·新所海军俱乐部演艺新空间

Program

一、手风琴与弦乐团

01. 手风琴的呼唤 Dozivanje Harmonika

作曲

康斯坦丁·布拉戈耶维奇 Konstantin Blagojevic

02. 马其顿之歌 Jovano Jovanke

作曲 阿道夫·戈茨 Adolf Gotz

演奏

乔尔杰·佩里奇 Djordje Peric(波黑) 上海市学生艺术团黄浦区青少年艺术活动中心管弦乐团

二、手风琴二重奏

01. 胡桃夹子选段:进行曲、中国舞、特列帕克舞曲

作曲

The Nutcracker: March, Chinese Dance, Trepak 柴科夫斯基 P.I.Tchaikovsky

改编

瑙莫夫 V. Naumov

02. 灵魂的迷宫——节日 Labyrinths of the Soul - Fest

作曲 谢苗诺夫 V. Semionov

03. 摩尔达维亚舞曲 Moldavian Dance

作曲 沙拉耶夫 A. Shalaev

演奏

北极光二重奏 Northern Lights Duo: 亚历山大·科梅尔科夫 Aleksandr Komelkov(俄罗斯) 丹尼斯·科普特洛夫 Denis Koptelov(俄罗斯)

Pingram

三、手风琴与室内乐

01.	傻笑 Fou Rire	作曲 理查·加利亚诺 Richard Galliano
02.	角鲨 Escualo	作曲 阿斯托尔·皮亚佐拉 Astor Piazzolla
03.	忧郁米隆加 Milonga Triste	作曲 阿斯托尔·皮亚佐拉 Astor Piazzolla
04.	化装舞会 La Cumparsita	作曲 杰拉多·马托斯·罗德里格斯 Gerardo Matos Rodriguez
		No. of the last of

AOTANGO五重奏:

手风琴: 格雷森·梅斯菲尔德 Grayson Masefield(新西兰)

小提琴: 安德鲁·比尔 Andrew Beer(新西兰)

钢琴: 佟希然

吉他: 陶杨晨光

贝斯:刘炜

演奏

四、手风琴与单簧管

01. 意大利罗马涅舞曲 Choro Romagnolo

作曲 西蒙·赞奇尼 Simone Zanchini

02. 向裘宾致敬 Um Tom Pra Jobim

作曲 希沃卡 Sivua

改编

西蒙·赞奇尼 Simone Zanchini

演奏

手风琴: 西蒙·赞吉尼 Simone Zanchini (意大利)

单簧管: 加布里埃尔·米拉巴西 Gabriele Mirabassi(意大利)

一曲目单 Program

五、手风琴与口琴

01. 爱上这座城

Shanghai, the city that obsesses me

作曲 孙彬彬

演奏

手风琴:王潇、封景锐 口琴:赵晨曦、朱逸鸣

打击乐:时旭

*演出曲目以现场为准

"上海之春"国际音乐节起源于1959年的"上海市音乐舞蹈展演月",是中国历史最悠久的音乐节,也是沪上音乐、舞蹈文化的标志。60多年以来,"上海之春"热情弘扬中华传统、积极吸收世界优秀音乐舞蹈文化,促进了中外文化交流。

多年来,"上海之春"国际手风琴文化艺术节作为"上海之春"国际音乐节"节中节"重要板块,在上海市音协、中共长宁区委宣传部、长宁文旅局、长宁区文联等部门的支持下,不断创新,以文旅、文绿等融合的演出形式,始终践行人民城市理念,把"艺术惠民"作为手风琴艺术家不变的基调,让手风琴艺术融入街头巷尾、校园商圈、演艺新空间,丰富上海市民的文化生活。充分展示长宁具有世界影响力的国际精品城区形象和文化软实力!

今年,"上海之春"第六届国际手风琴文化艺术节暨2024上海国际手风琴艺术周将于2024年3月23日到4月5日举办。届时,来自上海、长三角、京津冀,以及意大利、俄罗斯、加拿大、新西兰、波黑等8个国家的顶尖手风琴艺术家将汇聚长宁,带来9个主题,14场活动的精彩演绎。

演奏家/演奏组合介绍

(按演奏顺序排列)



乔尔杰・佩里奇 Djordje Peric



波斯尼亚和黑塞哥维那

乔尔杰·佩里奇2010年生,5岁起师从其父亲——手风琴教育家斯拉维沙·佩里奇(Slaviša Perić)教授学习手风琴。迄今为止,他已经获得了30多个国家所颁发的150多个国际奖项。由于在国内外举办了许多比赛、演出和音乐会,乔尔杰结识了许多来自音乐、表演、体育甚至政界的成功人士。除艺术节外,他还在许多文化活动中表演,并经常出现在电视和广播节目中。2023年,他荣获世界杯手风琴锦标赛古典室内乐合奏组第二名。

Djordje Perić was born in 2010. At the age of 5, he starts playing the accordion under the guidance of his father, Prof. Slaviša Perić. So far he has won over 150 awards from over 30 countries. Thanks to numerous competitions, performances and concerts, in the country and abroad, Djordje had the opportunity to meet many popular and successful people from the world of music, acting, sports, and even politics. Apart from festivals, he performs at many cultural events and often appears on TV and radio shows. 2nd place at the international competition "Coupe Mondiale" in the nominations "International Ensemble – Classical Music" (Bosnia and Herzegovina, Bijeljina 2023).



上海市学生艺术团黄浦区青少年 艺术活动中心管弦乐团

上海市学生艺术团黄浦区青少年艺术活动中心管弦乐团,在黄浦区教育局的支持下,为青少年提供了接触、演绎古典音乐的平台,着力于提高学生的艺术审美与人文素养,充分体现新时代青少年爱祖国、心向党的思想觉悟。此外,乐团得到了上海各界的专业指导,多次参加各级各类大型演出及比赛,获国际奖项3次、国家级奖项2次、市级奖项8次,包括教育部全国中小学艺术展演上海活动一等奖、费城国际音乐节组赛冠军等。团员们在历年上海市学生艺术单项比赛西乐组荣获多项金奖。

Shanghai Student Art Troupe Huangpu Youth Art Activity Center Orchestra:

Under the care and support of the Huangpu District Education Bureau, Shanghai Student Art Troupe Huangpu Youth Art Activity Center Orchestra provides a platform for teenagers to explore and interpret classical music. It aims to enhance students' artistic aesthetics and humanistic literacy, reflecting the awareness of contemporary youth towards loving the motherland and the Communist Party of China. The orchestra receives professional guidance from various sessions in Shanghai, has participated in numerous large-scale performances and competitions, winning international awards thrice, national awards twice, and municipal awards eight times, including the first prize in the Ministry of Education's National Primary and Secondary School Art Exhibition Shanghai Activities, and the championship in the Philadelphia International Music Festival group competition.



北极光二重奏 Northern Lights Duo



"北极光"二重奏由两位年轻的俄罗斯手风琴演奏家丹尼斯·科佩特洛夫与亚历山大·科梅尔科夫组成。他们师从俄罗斯人民艺术家、莫斯科国立格涅辛音乐学院教授维阿切斯拉夫·谢苗诺夫。曾获得诸多俄罗斯比赛和国际比赛的世界冠军。曾获2021年俄罗斯莫斯科国际比赛"俄罗斯调色板"在"古典合奏组"获第一名;2022年萨马拉Vivat手风琴国际比赛大奖赛古典合奏冠军,综艺合奏提名第一名;在2023年波黑比耶利纳举行的世界杯手风琴锦标赛中获得世界音乐合奏组、古典室内乐合奏组第一名。

Northern Lights Duo consists of two young Russian accordionists, Denis Koptelov and Aleksandr Komelkov. The mentor of the duo is Vyacheslav Semionov, People's Artist of Russia, Professor of the Gnessin Academy of Music. They hav won the 1st place of the international competition "Russian Palette" in the nomination "Classical Ensembles" (Moscow, 2021); Grand Prix of the Vivat Accordion International Competition in the Classical Ensembles nomination, 1st place in the Variety Ensembles nomination (Samara 2022); 1st place at the international competition "Coupe Mondiale" in the nominations "International Ensemble – World Music", "International Ensemble – Classical Music" (Bosnia and Herzegovina, Bijeljina 2023).



亚历山大·科梅尔科夫

Aleksandr Komelkov



俄罗斯

亚历山大·科梅尔科夫于1996年生。目前,他是莫斯科国立格涅辛音乐学院的硕士研究生二年级就读。这位青年手风琴演奏家最引人注目的奖项:2012年莫斯科俄罗斯全俄德尔菲运动会金牌;曾荣获世界杯手风琴锦标赛的全类别冠军;在2023年波黑举行的世界杯手风琴锦标赛中荣获流行音乐表演组第一名。

Aleksandr Komelkov:

Aleksandr Komelkov was born in 1996. Currently, he is a 2nd year Master of the Gnessin Russian Academy of Music. The most striking awards of the musician: Gold medal of the All-Russian Delphic Games of Russia (Moscow 2012); Winner of the international competition "Coupe Mondiale" in all categories, and 1st place at the international competition "Coupe Mondiale" in the nominations of the International Competition for Virtuoso Entertain ment Music (Bosnia and Herzegovina, Bijeljina 2023).



丹尼斯·科普特洛夫 Denis Koptelov



俄罗斯

丹尼斯·科佩特洛夫于1996生。目前,他是莫斯科国立音乐学院俄罗斯音乐学院的三年级学生,正在攻读学士学位。这位青年手风琴演奏家最引人注目的奖项是俄罗斯德尔菲运动会金牌;克麦罗沃2010年西伯利亚国际青年手风琴演奏家大赛冠军;2012年第四届全俄公开赛冠军;2013年第五届手风琴节比赛青年组冠军;"手风琴、口琴"大奖赛冠军。

Denis Koptelov:

Denis Koptelov was born in 1996. He is a 3rd year student of the Gnessin Russian Academy of Music under the Bachelor's degree program. The most striking awards of the musician were the Gold medal of the All-Russian Delphic Games of Russia; winner of the 1st degree of the International Siberian Competition for Young Accordion performers (Kemerovo, 2010); winner of the 1st degree of the IV All-Russian open competition "Yugoria" (2012); winner of the competition "V- Accordion Festival Junior" (2013); winner of the Grand Prix of the International competition "Accordion, accordion, harmonica".

AOTANGO五重奏由新西兰奥克兰爱乐乐团小提琴演奏家安德鲁·比尔和世界 冠军手风琴演奏家格雷森·梅斯菲尔德领衔主创,他们是新西兰AOTANGO五重奏 的两名成员。"Ao"在新西兰毛利语中的意思是"世界",他们将通过演奏展现融合世界 音乐和探戈的精彩音乐盛宴。

AOTANGO Quintet features Auckland Philharmonia Orchestra
Concertmaster Andrew Beer on violin and World Champion Accordionist
Grayson Masefield, two members of the Aotearoa's (New Zealand's)
esteemed quintet AOTANGO. 'Ao', meaning 'world' in Te Reo Māori, is at
the epicentre of AOTANGO, who performs a program fusing world music
and tango.



手风琴演奏家: 格雷森·梅斯菲尔德 Grayson Masefield

30

新西兰

新西兰著名手风琴演奏家。现任国际手风琴联盟艺术委员会副主席、新西兰奥克兰大学手风琴专业老师、AOTANGO五重奏创始人。曾留学法国跟随弗雷德里克·德尚学习手风琴,在瑞士洛桑高等音乐学院获得专业音乐表演硕士学位,在奥克兰大学获得音乐制作教育学硕士学位。他常被邀请于国际比赛中担任评委和演奏家,曾于2008年获得意大利卡斯特费达多国际手风琴比赛流行手风琴组第一名,蝉联2007年和2008年新西兰国际手风琴大赛第一名,2008年英国国际手风琴邀请赛第一名,2009年芬兰电视手风琴邀请赛第一名。2010年又以其出色表现获得斯波莱托手风琴比赛古典组和流行组第一名。

Grayson Masefield:

Grayson Masefield is a New Zealand born accordionist, Vice-Chairman of the CIA Music Committee, Instrumental Music Teacher for Accordion at the University of Auckland, New Zealand and the founder of AOTANGO. He

studied in France with Frederic Deschamps, completed a Master in Specialised Music Performance at HEMU Lausanne, Switzerland with Stephane Chapuis, and a Masters of Studio Pedagogy from the University of Auckland. He is regularly invited to adjudicate and/or appear as Guest Artist at international competitions he has previously won, CIA in Italy, China & Russia, CMA in USA & Portugal, Primus Ikaalinen in Finland and Roland International in Rome. At the 2010 Coupe Mondiale, Varaždin, Croatia.



小提琴演奏家:安德鲁·比尔

Andrew Beer



新西兰

现任新西兰奥克兰爱乐乐团小提琴首席。曾被《旧金山古典之声》称为"精湛的独奏家",被《斯特拉德杂志》称为拥有"辉煌的弦乐天赋",被波士顿环球报称为展现"准确和微妙魅力"的表演者,被《纽约时报》称为"音乐天才"。他在北美、欧洲和亚洲进行了多次巡演,他的表演曾在日本NHK、越南电视台、加拿大CBC广播电台、明尼苏达公共广播电台、佛蒙特公共广播电台和纽约WQXR广播电台播出。他曾与温哥华、蒙特利尔、纽约、波士顿和卡塔尼亚(西西里岛)的主要管弦乐队合作。作为一名室内乐演奏家,他曾在各国著名的国际音乐节中作为演奏嘉宾,并与米多里和爱默生弦乐四重奏的成员一起出席合作。

Andrew Beer:

Andrew Beer has been described as a "virtuoso soloist" by the San Francisco Classical Voice, as possessing a "glorious string tone" by Strad Magazine, as a performer displaying "accuracy and subtle charisma" by the Boston Globe, and as a "musical gift" by the New York Times. He has performed extensively throughout North America, Europe and Asia, and his performances have been broadcast on NHK Japan, Vietnamese television, CBC Radio-Canada, Minnesota Public Radio, Vermont Public Radio and WQXR New York. As a soloist, he has performed with leading orchestras in Vancouver, Montreal, New York, Boston and Catania (Sicily), with

conductors including Joseph Silverstein, Gil Rose, Victor Feldbrill and Daisuke Soga. As a chamber musician, he has performed at numerous international music festivals, and has appeared in concert with Midori and members of the Emerson String Quartet.



钢琴演奏家: 佟希然

Tong Xiran



上海音乐学院作曲与作曲技术理论专业在读,师从吕黄教授。曾获上海音乐学院人民奖学金;青鸟计划Pro成员;上海新青年爱乐乐团驻团作曲。曾获德国门德尔松国际钢琴比赛亚太区总决赛练习曲组金奖、奏鸣曲组银奖。曾入选上海交响乐团青鸟计划,作品《水龙吟》(为男高音、双圆号和钢琴所作),《Traces of Dream》(为圆号、大提和钢琴而作)在Tri第三空间首演。受上海新青年爱乐乐团委约完成室内乐作品《Variation》(为中提琴、长号、钢琴和小号而作)。

Tong Xiran, majoring in composition and composition techniques at the Shanghai Conservatory of Music, studying under Prof. Lv Huang. He has won the Shanghai Conservatory of Music People's Scholarship. Member of the Qingniao Plan Pro. Resident composer of the Shanghai New Youth Philharmonic Orchestra. He won the gold medal in the Etude group and the silver medal in the Sonata group in the Asia-Pacific Final of the Germany Mendelssohn International Piano Competition. His composition Shui Long Yin (for tenor, French horns, and piano) and Traces of Dream (for French horn, cello, and piano) premiered at the Tri Third Space. Commissioned by the Shanghai New Youth Philharmonic Orchestra to complete the chamber music work Variation (for viola, trombone, piano, and trumpet).



Tao Yang Chenguang



安徽省合肥市音协古典吉他专业委员会理事。自幼学习古典吉他,先后师从安徽省吉他协会副会长徐传辉、上海音乐学院古典吉他专业副教授闵振奇。曾获上海阿尔达米拉青年组冠军;瑞士卢加诺国际音乐家大赛吉他竖琴组第一名;匈牙利布达佩斯音乐大赛弦乐组一等奖;2023年马丁尼古典吉他大赛儿童A组与少年组评委;2023年马丁尼古典吉他大赛优秀指导老师。

Tao Yangchenguang, member of the Hefei Music Association's Classical Guitar Committee in Anhui Province. He learned classical guitar from Xu Chuanhui of the Anhui Guitar Association and Min Zhenqi from Shanghai Conservatory of Music. His accolades include winning the Shanghai Aldamiras Youth Group Championship, the Lucerne International Musicians Competition's Guitar Harp category, and the Budapest Music Competition's String Group category. He served as a judge for the Children's and Youth Groups at the 2023 Martini Classical Guitar Competition and was an outstanding guidance teacher at the same event.



低音提琴演奏家: 刘炜

Liu Wei



古典及爵士低音提琴演奏家。上海文化局艺术委员会专家委员。2001年进入上海广播交响乐团(现上海爱乐乐团)工作,历年来与众多中外著名指挥家,演奏家等音乐家和团体合作在国内及出访亚洲,欧洲,美洲等国演出。同时担任上海巴罗克室内乐团、上海歌剧院艺术团乐团、上海室内乐团、上海轻音乐团贝斯首席。并作为客席演奏家受邀于上海交响乐团,香港弦乐团,澳门交响乐团,德国科隆爱乐乐团。

Liu Wei, a classical and jazz double bassist. Expert member of the Shanghai Culture Bureau's Art Committee. In 2001, he joined the Shanghai Broadcasting Symphony Orchestra (now the Shanghai Philharmonic Orchestra) and has collaborated with many renowned Chinese and foreign conductors, musicians, and ensembles over the years, performing both domestically and on tours in Asia, Europe, and America. He has served as the principal double bassist for the Shanghai Baroque Chamber Orchestra, the Shanghai Opera House Art Troupe Orchestra, the Shanghai Chamber Orchestra, and the Shanghai Light Music Band. He has also been invited as a guest performer by the Shanghai Symphony Orchestra, the Hong Kong String Orchestra, the Macau Orchestra, and the Cologne Philharmonic Orchestra in Germany.

手风琴和单簧管二重奏 Accordion and Clarinet Duo

30

该组合由意大利手风琴演奏家西蒙·赞奇尼与单簧管演奏家加布里埃尔·米拉巴西这两位才华横溢的音乐家构成,将手风琴与单簧管这两种各具特色的簧片乐器的音色与优势完美地结合在了一起,经过生动的舞台即兴演奏、跨界融合创作,将古典、现代、爵士乐与流行音乐与民族音乐元素等音乐文化完美地呈现给观众。

The duo group consists of two exceptionally talented musicians, Italian accordionist Simone Zanchini and clarinetist Gabriele Mirabassi, who has perfectly merged the sounds and strengths of two distinctly characterized reed instruments. Through vivid stage improvisations and cross-genre creative works, they present to the audience a blend of classical, modern, jazz, popular, and ethnic musical elements.



手风琴演奏家:西蒙·赞奇尼

Simone Zanchini



意大利

曾以优异的成绩毕业于意大利佩萨罗罗西尼音乐学院古典手风琴专业,师从大师塞尔吉奥·斯卡皮尼。他是一位擅长合作的乐器演奏家,以不同的音乐流派(即兴演奏、当代音乐、爵士乐和古典音乐)举办了多样的音乐会活动。他曾在意大利的主要音乐节和演出中演奏以及在重要的国际音乐节(法国、奥地利、德国、英国、荷兰、瑞典、丹麦、芬兰、斯洛文尼亚、克罗地亚、马其顿、西班牙、挪威、俄罗斯、突尼斯、黎巴嫩、印度、委内瑞拉、美国和日本)中进行演奏。

Simone Zanchini:

Simone Zanchini was graduated with honours in classical accordion at the "G. Rossini" Conservatory of Pesaro, under Maestro Sergio Scappini. As an eclectic instrumentalist, he has intense concert activities with groups of different musical extractions (improvisation, contemporary music, jazz, and classical). He has played in major festivals and shows in Italy and in the most important international festivals (France, Austria, Germany, England, Holland, Sweden, Denmark, Finland, Slovenia, Croatia, Macedonia, Spain, Norway, Russia, Tunisia, Lebanon, India, Venezuela, USA, and Japan).



单簧管演奏家: 加布里埃尔·米拉巴西 Gabriele Mirabassi



意大利

意大利单簧管演奏家,同时活跃于古典乐和爵士乐界。近年来,他对巴西和南美流行的民间器乐进行了深入地研究。他还多次与来自不同背景的艺术家进行跨界合

作,参与戏剧、舞蹈、歌曲创作等项目。多年来,他与众多知名音乐艺术家有过合作。在爵士乐方面,有如演奏家理查德·加利亚诺、恩里科·拉瓦、恩里科·皮耶拉努齐、马克·约翰逊、约翰·泰勒、史蒂夫·斯沃洛、斯特凡诺·巴塔利亚、罗伯托·加托、拉比·阿布·哈利勒、埃德玛·卡斯塔内达以及巴西的许多著名音乐家,如:安德烈·梅哈利、莫妮卡·萨玛索、塞尔吉奥·阿萨德、巴西马德拉三重奏等。

Gabriele Mirabassi:

The duo group consists of two exceptionally talented musicians, Italian accordionist Simone Zanchini and clarinetist Gabriele Mirabassi, who has perfectly merged the sounds and strengths of two distinctly characterized reed instruments. Through vivid stage improvisations and cross-genre creative works, they present to the audience a blend of classical, modern, jazz, popular, and ethnic musical elements.



作曲家: 孙彬彬 Sun Binbin



上海音乐家协会会员、中国民族管弦乐协会会员,现任上海市群众艺术馆音乐创作与指导。作品数十次荣获上海市群众文化新人新作展评展演"优秀新作奖",连续荣获中国文化和旅游部"中国艺术节"第十八届、第十九届"群星奖",并在全国各类音乐比赛中数次荣获省部级奖项,并荣获上海市群文创作(音乐)新人奖,长宁区第五届领军人才称号及长宁区青年岗位能手称号。

Sun Binbin, member of Shanghai Musician Association and China National Orchestra Association, currently a music composer and director of Shanghai Mass Art Center. Her compositions have won the "Outstanding New Composition Award" in Shanghai Mass Culture Newcomers New Compositions Exhibition for dozens of times. She has also won the "Stars Award" at the 18th and 19th "China Art Festival" of the Ministry of Culture and Tourism of China, and has won national awards. She has won several provincial and ministerial awards in various music competitions, and was awarded

Shanghai Mass Culture Composing (Music) Newcomer Award, the title of 5th Changning District Leading Talent and Youth Job Expert.



手风琴演奏家:王潇 Wang Xiao

- 40

青年手风琴演奏家。2019年毕业于上海师范大学硕士研究生,师从国际手风琴联盟副主席、上海师范大学音乐学院李聪教授。2023年6月俄罗斯格涅辛音乐学院演奏博士毕业,师从格涅辛音乐学院民乐系系主任亚历山大·谢利瓦诺夫教授。曾获第20届俄罗斯萨马拉(VIVATBAYAN)国际手风琴大赛成人流行组冠军(近十年来第一位中国选手获得冠军)、意大利卡斯特费达多国际手风琴大赛成人流行组第三名(第一位流行手风琴组别获得前三名的中国选手),哈尔滨之夏国际手风琴大赛连续三届冠军等优异成绩。曾被Friedich Lips教授等俄罗斯多位音乐家评价为"一位具有演奏灵气的、不可多得的中国青年手风琴演奏家。"

Wang Xiao, graduated from Shanghai Normal University with a master's degree in 2019, and studied under Prof. Li Cong, the CIA Vice President. She graduated with a doctorate in performance from the Gnessin Russian Academy of Music in June 2023 and studied under Prof. Alexander Selivanov. She has won the championship in the adult pop category of the 20th VIVAT-BAYAN International Accordion Competition in Samara, Russia (the first Chinese accordionist to win the championship in the past ten years), and the third place in the adult pop category of the Castelfedado International Accordion Competition (the first Chinese accordionist who won the top three in the popular accordion category), won three consecutive championships in the Harbin Summer International Accordion Competition and other outstanding achievements. She has been evaluated by many Russian musicians such as Prof. Friedich Lips as "a rare young Chinese accordionist with great performance talent."



手风琴演奏家: 封景锐

Feng Jingrui



封景锐,上海师范大学手风琴专业方向本科在读,师从国际手风琴联盟艺委会委员;上海音协手风琴专委会主任;上海师范大学音乐学院西乐系主任王从余教授。 2023年荣获第48届卡斯特费达多国际手风琴比赛世界音乐组第一名,多次应邀参演哈尔滨国际手风琴艺术周闭幕式等重要演出。

Feng Jingrui, studying for an undergraduate degree in accordion at Shanghai Normal University under Prof. Wang Congyu, member of the CIA Music Committee, director of Shanghai Musician Association Accordion Professional Committee, and director of the Western Music Department of Shanghai Normal University Music College. In 2023, he won the first place in the world music category of the 48th Castelfidardo International Accordion Competition and has been invited to perform many times at performances such as the closing ceremony of Harbin International Accordion Art Week.



口琴演奏家: 赵晨曦

Zhao Chenxi



青年口琴演奏家,亚洲三冠得主,上海音乐学院音乐学硕士。现为德国Hohner口琴全球代言人、中国大众音乐协会口琴专委会副会长、华东师范大学音乐学院特聘教师。主业为上海人民广播电台经典947主持人、总监助理。师从俞登庸,多次获国内外大奖,包括亚太口琴节半音阶独奏冠军。担任上海魔幻之声口琴乐团团长,屡

获佳绩, 作品《爱上这座城》获2022中国公共文化政府最高奖"群星奖"。

Zhao Chenxi, young harmonica player, Asian triple crown winner, master of music from Shanghai Conservatory of Music. He is currently the global spokesperson for the German Hohner harmonica, vice president of the Harmonica Special Committee of the China Popular Music Association, and a distinguished teacher at Music College of East China Normal University. His main business is the host and assistant director of Classic 947 of Shanghai People's Broadcasting Station. He studied under Yu Dengyong and won many awards at home and abroad, including the Chromatic Solo Championship at the Asia Pacific Harmonica Festival. He serves as the leader of the Magic Harmonica Ensemble and has achieved many successes. The composition Shanghai, the City that Obsesses Me won the "Stars Award", the highest government award for public culture in China in 2022.



口琴演奏家: 朱逸鸣 Zhu Yiming



上海豫园口琴乐团副团长,魔幻之声口琴乐团(The Magic Harmonica Ensemble)低音口琴手。师从中国大陆口琴教育家黄毓千先生,多次参加亚太口琴节、华夏口琴节。曾随魔幻之声口琴乐团获2015第一届华夏口琴节重奏冠军;2015第一届台湾国际口琴精英赛三重奏亚军;2016第十一届亚太口琴节重奏成人组殿军;2018第十二届亚太口琴节公开组三重奏冠军、室内乐冠军等。

Zhu Yiming, deputy leader of Shanghai Yu Garden Harmonica Ensemble, bass harmonica player of The Magic Harmonica Ensemble. He studied under Mr. Huang Yuqian, a harmonica educator from mainland China, and participated in the Asia-Pacific Harmonica Festival and the China Harmonica Festival many times. With the Magic Sound Harmonica Ensemble, he won the first place in the ensemble of the 1st China Harmonica Festival in 2015; the runner-up in the trio of the 1st Taiwan International Harmonica Classic in 2015; the runner-up in the adult group of the 11th Asia-Pacific Harmonica

Festival in 2016; and the 12th Asia-Pacific Harmonica in 2018. Festival open group trio champion, chamber music champion, etc.



打击乐演奏家: 时旭 Shi Xu

30

爵士鼓演奏家、教育家,山东艺术学院爵士鼓教师、南海音乐学院客座讲师。现担任中国原创音乐人Mr. Miss鼓手。常年受邀参加全国各地教学演示和演出,曾与Dom Famularo, Lucas Van Merwijk, Ian Forman, Antonio Hart等多个国外大师同台演出,收到国外大师的赞许与肯定。长期在上海Jzclub,林肯爵士乐中心,Blue Note等俱乐部演出。并多次在上海爵士音乐节,上海爵士春天音乐节,草莓音乐节等各大音乐节演出常邀演奏嘉宾。

Shi Xu, jazz drummer, educator, jazz drum teacher at Shandong College of Arts, guest lecturer at Nanhai Conservatory of Music. He currently serves as the drummer for Mr. Miss, an original Chinese musician. He has been invited to participate in teaching demonstrations and performances all over the country all year round. He has performed on the same stage with many foreign masters such as Dom Famularo, Lucas Van Merwijk, Ian Forman, Antonio Hart, etc., and has received praise and affirmation from foreign masters. He has performed in Shanghai Jzclub, Lincoln Jazz Center, Blue Note and other clubs for a long time. He has also been a frequent guest performer at major music festivals such as Shanghai Jazz Festival, Shanghai Jazz Spring Music Festival, and Strawberry Music Festival.

【指导单位】

国际手风琴联盟 Confédération Internationale des Accordéonistes

【主办单位】

上海音乐家协会 中共上海市长宁区委宣传部 上海市长宁区文化和旅游局 上海市长宁区文学艺术界联合会

【承办单位】

上海市长宁区文化和旅游管理事务中心 上海音乐家协会手风琴专业委员会 上海长宁文化艺术中心

【协办单位】

上生·新所